

ວັນທີຂອງການປະເມີນ:

ຊື່ເດັກ:	ເລກປະຈຳຕົວ CAMIS PERSON ID #:	ວັນທີຂອງການເຂົ້າໄປຢູ່ເຮືອນນີ້:	
ຊື່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸ:			
ທີ່ຢູ່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸ:	ເມືອງ:	ຮັດ:	ຊື່ບໍລິເວນ:
ເລກໂທລະສັບພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຢູ່ເຮືອນ):		ຄົນຜູ້ປະກອບໃບຟອມ:	

ການປະເມີນນີ້ແມ່ນໃສ່ໃຫ້ພະນັກງານສັງຄົມ ແລະ ພໍ່ແມ່ລັດຖຸປະກອບນໍາກັນ.

ຕອບຄໍາຖາມຕໍ່ລົງໄປນີ້ຄວນໃສ່ຈໍານວນສະເລັ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດສໍາລັບຫົກເດືອນຂ້າງໜ້າ ໂດຍໃຊ້ສິ່ງທີ່ຮູ້ເຖິງຄວາມຕ້ອງການຂອງເດັກ ແລະ ຄວາມສາມາດທີ່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸຈະຈັດຄວາມຕ້ອງການເຫຼົ່ານັ້ນໃຫ້ໄດ້. ຄໍາຖາມທັງໝົດນີ້ສະທ້ອນໃສ່ກິຈະກຳທີ່ເໝາະກັບຄວາມຄາດໝາຍ ແລະ ຄວາມສາມາດຂອງພໍ່ແມ່ແບບປົກກະຕິ, ເວລາຕອບຄໍາຖາມເຫຼົ່ານີ້ພໍ່ແມ່ລັດຖຸຄວນຄໍານຶງເຖິງລະດັບຂອງການຮັກສາດູແລທີ່ເວົ້າເຈົ້າຈະເຮັດໃຫ້ເດັກຜູ້ນີ້ ໂດຍສົມທຽບໃສ່ລະດັບຂອງການດູແລທີ່ເວົ້າເຈົ້າຄວນເຮັດຕໍ່ເດັກທີ່ມີຄວາມພັທນາການແບບສະເພາະບຸກຄົນອາຍຸເທົ່າກັນນັ້ນ.

ພໍ່ແມ່ລັດຖຸອາດບໍ່ສາມາດປະຕິບັດໄດ້ຕາມຄວາມຕ້ອງການທັງໝົດຂອງເດັກດັ່ງນັ້ນຄໍາຕອບຈຶ່ງຄວນສະທ້ອນໃສ່ຈໍານວນເວລາທີ່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸຕ້ອງການຢ່າງແທ້ຈິງ ເພື່ອຈະໃຊ້ໃສ່ແຕ່ລະຂົງເຂດນໍາເດັກຜູ້ນັ້ນ.

**I. ການຮັກສາລັດຖຸເດັກ**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອເອົາໃຈໃສ່ໂດຍສະເພາະໃນການຮັກສາດູແລ ແລະ/ຫລື ຊີ້ນໍາຊັ້ນສູງ ແລະ ຄວບຄຸມດູແລເດັກຜູ້ນີ້ຍ້ອນເຫດຜົນຕໍ່ລົງໄປນີ້:

**a. ຄວາມຕ້ອງການດ້ານຮ່າງກາຍ:**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ໃຫ້ລະດັບການຮັກສາດູແລ, ສນັບສນູນ, ຄວບຄຸມດູແລຂອງພໍ່ແມ່ທີ່ຈໍາເປັນຕໍ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງເດັກນີ້ຍ້ອນຄວາມເຈັບປ່ວຍ ຫລື ສະພາບສະເພາະດ້ານຮ່າງກາຍຂອງເດັກ?

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       2-6 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       6+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

**b. ຄວາມຕ້ອງການດ້ານການປະພຶດ:**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ໃຫ້ລະດັບການຮັກສາດູແລ, ສນັບສນູນ, ຄວບຄຸມດູແລຂອງພໍ່ແມ່ທີ່ຈໍາເປັນຕໍ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງເດັກນີ້ຍ້ອນ ສະພາບອາຣົມ, ການປະພຶດ ຫລື ສມອງ.

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       2-6 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       6-14 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       6-14 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

**II. ການເອົາຮ່ວມໃນແຜນການບໍາບັດປົວຂອງເດັກ:**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອເອົາຮ່ວມໃນກິຈະກຳພໍ່ແມ່ກ່ຽວກັບການບໍາບັດສຸຂະພາບດ້ານຮ່າງກາຍ, ການປະພຶດ, ອາຣົມ ຫລື ສມອງຂອງເດັກ.

**a. ແຜນການບໍາບັດປົວດ້ານຮ່າງກາຍ:**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ເຮັດກິຈະກຳພໍ່ແມ່ເພື່ອປະຕິບັດຕາມແຜນການຂອງເດັກສໍາລັບ ການບໍາບັດປົວດ້ານຮ່າງກາຍ?

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       2+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

**b. ແຜນການບໍາບັດປົວດ້ານອາຣົມ/ ການປະພຶດ:**

ຈໍານວນສະເລັ່ງຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດພໍ່ແມ່ລັດຖຸ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ເຮັດກິຈະກຳພໍ່ແມ່ເພື່ອປະຕິບັດຕາມແຜນການຂອງເດັກສໍາລັບ ການບໍາບັດປົວດ້ານປະພຶດ, ອາຣົມ, ຫລື ສມອງຂອງເດັກ?

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       2-6 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       6-14 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ       6-14 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

III. ການສຶກສາ

ຈຳນວນສະເລັດຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ເຂົ້າໃນກິຈະກຳສນັບສນູນ, ຊື້ນຳຊື້ມອຸດົມສຸມດູແລຂອງພໍ່ແມ່ເພື່ອໃຫ້ເໝາະສົມ ກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງເດັກ?

a. ການປະພຶດຕໍ່ກັນ:

ຈຳນວນສະເລັດຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ໃຫ້ການສນັບສນູນ, ແລະ ຄວບຄຸມດູແລເດັກເພື່ອຊ່ວຍເຮັດບົດຝຶກຫັດຢູ່ເຮືອນ ແລະ/ຫລື ກິຈະກຳການຮຽນອື່ນໆ.

- 0-4 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  4-8 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  8-10 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  10+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

b. ການຊື້ນຳຊື້ມອຸດົມ:

ຈຳນວນສະເລັດຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ຕາງໜ້າເດັກ, ຊື້ນຳຊື້ມອຸດົມກັບນາຍຄຣູ, ໄປໂຮງຮຽນ, ຈະເປັນແບບທີ່ ວາງແຜນໄວ້ ຫລື ວິກິດການກໍໄດ້, ເວົ້າກັບຜູ້ເຮັດວຽກຢູ່ໂຮງຮຽນ ຫາງໄທຣະສັບ, ເຂົ້າຮ່ວມໃນການພັທນາ ແລະ ທົບທວນຄືນເບິ່ງ IEP?

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  2-4 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  4+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

IV. ກະຕຽມ, ຈັດເວລາ ແລະ ຄວບຄຸມດູແລກິຈະກຳ

a. ດ້ານພະຍາບານ/ ແຂ້ວ:

ຈຳນວນສະເລັດຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອຈັດເວລາວາງການນັດໝາຍ, ໄປນັດໝາຍກັບເດັກ, ແລະ ປະຕິບັດຄວາມ ຮັບຜິດຊອບທັງໝົດຂອງພໍ່ແມ່ເພື່ອຮັບປະກັນໃຫ້ເດັກໄດ້ຮັບການປົນປົວດ້ານພະຍາບານ ແລະ ແຂ້ວທີ່ຈຳເປັນ.

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  2-4 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  4+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

b. ການຢ້ຽມຢາມຂອງພໍ່ແມ່/ ກິຈະກຳອື່ນໆ:

ຈຳນວນສະເລັດຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ຈັດເວລາການນັດໝາຍ, ການໄປນຳ ແລະ ການກຳກັບຂອງພໍ່ແມ່ ແລະ ການຢ້ຽມຢາມຂອງອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງ, ໂຮງຮຽນ ຫລື ກິຈະກຳຕາມສະຖານທີ່ພັກພ່ອນຕ່າງໆ.

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  2-6 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  6-8 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  8+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ

V. ການບົວຮະບັດເຮືອນ

ຈຳນວນສະເລັດຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ຫລາຍ) ຈະຕ້ອງການເພື່ອສ້ອມແປງ, ປ່ຽນ ຫລື ເຮັດຄວາມສະອາດເຮືອນ ຫລື ເຄື່ອງຂອງໃນເຮືອນ, ຕໍ່ ແລະ ເມື່ອກ່ອນການສ້ອມແປງທຳມະດາ, ການສັບປ່ຽນ ແລະ ການເຮັດຄວາມສະອາດ, ຍ້ອນສະເພາະສະພາບ ຫລື ການປະພຶດຂອງເດັກຜູ້ນີ້ຜູ້ດຽວຍ້ອນສິ່ງລຸ່ມນີ້?

a. ສະພາບຊຳເຮື້ອ:

ລວມທັງເວລາໃຊ້ສ້ອມແປງ, ສັບປ່ຽນ ແລະ ເຮັດຄວາມສະອາດຍ້ອນສະພາບການຊຳເຮື້ອ (ນອກຈາກອາຍຸ) ຊຶ່ງເດັກຜູ້ນີ້ມີນ້ອຍດຽວ ຫລື ບໍ່ມີການຄວບ ຄຸມ, ເຊັ່ນວ່າ ອາຍຸບໍ່ສົມຄວນຕໍ່ການຍ່ຽວໃສ່ບ່ອນ ຫລື ຄວາມອາດກັນບໍ່ໄດ້, ການຄວບຄຸມກ້າມຊີ້ນມີນ້ອຍ ຫລື ບໍ່ມີຄວາມລະມັດລະວັງຈາກຜົນສະທ້ອນ ຂອງການກະທຳດ້ານຮ່າງກາຍ.

- 0-1 ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ  1-3 ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ  3-7 ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ  7+ ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ

b. ການປະພຶດແບບທຳລາຍ:

ລວມທັງເວລາໃຊ້ສ້ອມແປງ, ສັບປ່ຽນ ແລະ ເຮັດຄວາມສະອາດຍ້ອນການປະພຶດແບບທຳລາຍດ້ວຍຄວາມຕັ້ງໃຈຂອງເດັກ, ລວມທັງການປະພຶດທີ່ເກີດ ຈາກຄວາມສັບສົນຈຸ້ນວາຍດ້ານສມອງ ຫລື ອາຣົມ.

- 0-1 ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ  1-3 ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ  3+ ເທື່ອຕໍ່ອາທິດ

VI. ການກະຕຽມເດັກສຳລັບສິ່ງນຶ່ງໄປຫາສິ່ງນຶ່ງ

ຈຳນວນສະເລັດຈັກຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດທີ່ພໍ່ແມ່ລ້ຽງຈະຕ້ອງການເພື່ອໃຊ້ກະຕຽມເດັກສຳລັບສິ່ງນຶ່ງໄປຫາສິ່ງນຶ່ງກັບຄືນຫາຄອບຄົວບ່ອນເກີດ, ຄອບຄົວເອົາມາລ້ຽງ ຫລື ບ່ອນຢູ່ອື່ນໆ? ລວມທັງເວລາໃຊ້ໃນການສະແດງເຖິງຄວາມເປັນພໍ່ແມ່ທີ່ໃຫ້ກຳເນີດ ແລະ ຄອບຄົວຍາດມິດທີ່ດີ, ກະຕຽມປື້ມຊີວິດສຳລັບເດັກ, ແລະ ກິຈະກຳອື່ນໆ ແນໃສ່ການສ້າງສິ່ງນຶ່ງໄປຫາສິ່ງນຶ່ງແບບນັ້ນນວນ, ຫລື ເພື່ອຊ່ວຍປົດປ່ອຍໃຫ້ມີການຢູ່ກິນດ້ວຍຕົນເອງ.

- 0-2 ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ  2+ ຊົ່ວໂມງຕໍ່ອາທິດ